
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for offentlig innovation
Erhvervsministeren

Dato: 23. marts 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AW
Handler SKI korrekt i henhold til udbudsloven, når SKI - fuldt bevidst om det
lave antal mulige leverandører - formulerer aftalen "50.90 Fødevarer" som et
samlet udbud?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S), Hans Kristian Skibby
(DF) og Andreas Steenberg (RV).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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